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P R O T O K Ó Ł  Nr LV/22 

z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim, 

odbytej w dniu 22 grudnia 2022 r. w Sali 1000-lecia Krosna Odrzańskiego  

Urzędu Miasta w Krośnie Odrzańskim. 

 

Obradom sesji przewodniczyła Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Radna Kazimiera 

Potocka, przy współudziale Wiceprzewodniczącego Krystiana Forstera. Na stan 15 radnych, 14 

obecnych. Nieobecny Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz Rogowski. Lista obecności, 

imienne wykazy głosowań oraz nagranie przebiegu obrad stanowią załączniki do protokołu.  

Ponadto w sesji udział wzięli: 

Marek Cebula                              - Burmistrz Krosna Odrzańskiego 

Roman Siemiński - Zastępca Burmistrza 

Anna Mikołajczyk - Sekretarz Gminy 

Ilona Ogiba                                  - Skarbnik Gminy 

Aleksandra Walicka-Kotlarska - adwokat 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zgłaszanie i głosowanie ewentualnych wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja Przewodniczących Komisji Rady z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 

2022 r.; 

2) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na lata 2022-2031; 

3) w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2022; 

4) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno Odrzańskie na lata  

2023-2032; 

5) w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 2023 rok; 

6) w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług  

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

7) w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze w miejscowości Kamień; 

8) w sprawie wystąpienia Gminy Krosno Odrzańskie ze Stowarzyszenia „Aglomeracja 

Zielonogórska”; 

9) w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej na rok 2023. 

7. Informacje i sprawy różne. 

8. Zamknięcie sesji. 

 

Do pkt. 1  

Otwarcia sesji Rady Miejskiej o godzinie 9.00 dokonała Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Radna 

Kazimiera Potocka. Powitała kierownictwo Urzędu, naczelników wydziałów Urzędu Miasta, 
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kierowników i dyrektorów jednostek podległych. Poprosiła o stwierdzenie quorum. Oświadczyła, iż w 

sesji uczestniczy 14 radnych. 

W tym miejscu uczczono minutą ciszy pamięć zmarłego byłego Radnego Rady Miejskiej w Krośnie 

Odrzańskim Jerzego Gabryszaka. 

 

Do pkt. 2  

Nie zgłoszono wniosków do przedstawionego porządku obrad. 

 

Do pkt. 3  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Radna Kazimiera Potocka przedstawiła informacje odnośnie 

wydarzeń, które miały miejsce w okresie międzysesyjnym. 

 

Do pkt. 4 

Sprawozdania z działalności międzysesyjnej stałych Komisji Rady Miejskiej przedłożyli: Radna 

Danuta Cierpisz – Przewodnicząca Komisji Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej, 

Radna Dorota Kwapisiewicz – Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych, Radny Bartosz Zaborowicz – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego, Radny Artur Kozakiewicz – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

Radny Piotr Garczyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej.   

 

Do pkt. 5 

Na wstępie Burmistrz Marek Cebula poprosił o powstanie i uczczenie minutą ciszy zmarłego 

Przewodniczącego Rady Miejskiej Schwarzheide Wernera Mrose’a. Następnie wręczył Panu 

Andrzejowi Leszko list gratulacyjny, w związku z przyznaniem tytułu Pszczelarza Roku 2022. W 

dalszej kolejności przedstawił Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. Dokument stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.   

 

Do pkt. 6 

1) Projekt nr 2 uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na 2022 r. przedstawiła Skarbnik Gminy Ilona Ogiba. Poinformowała, że projekt nr 2 

wynika m.in. z uwzględnienia kolejnej transzy środków na dodatek węglowy. Zmianie uległa także 

Tabela nr 6 dotycząca środków funduszu przeciwdziałania COVID. Wymusiło to przedłożenie 

kolejnego projektu uchwały zmieniającego Wieloletnią Prognozę Finansową na lata 2022-2031.   

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr LV/418/22 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na 2022 r. 
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2) Projekt nr 3 uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2022-2031.  

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr LV/419/22 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2022-2031. 

 

3) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 

2022 przedstawiła Skarbnik Gminy Ilona Ogiba. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr LV/420/22 o zmianie uchwały w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem 

roku budżetowego 2022. 

 

4, 5) Projekty uchwał: w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na lata 2023-2032 oraz w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na 2023 rok przedstawiła Skarbnik Gminy Ilona Ogiba. Posiłkowała się przy tym 

prezentacją. Wydruk stanowi załącznik do protokołu. Wcześniej omówiła autopoprawki do obu 

projektów uchwał.  

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba odczytała uchwałę Nr 729/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 8 grudnia 2022 r. w sprawie wydania opinii o projekcie 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno Odrzańskie na lata 

2023-2032. Dokument stanowi załącznik do protokołu. 

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 13 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” (Radny 

Mariusz Grycan) podjęła uchwałę nr LV/421/22 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2023-2032. 

 

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba odczytała uchwałę Nr 728/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 8 grudnia 2022 r. w sprawie wydania opinii o projekcie 

uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 2023 rok oraz uchwałę Nr 730/2022 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 8 grudnia 2022 r. w sprawie 

opinii dotyczącej możliwości sfinansowania deficytu ustalonego w projekcie uchwały budżetowej 

Gminy Krosno Odrzańskie na 2023 rok. Dokumenty stanowią załączniki do protokołu. 

Radny Bartosz Zaborowicz podkreślił, iż budżet jest nieustannie zmieniany przez kolejne zadania i 

zmiany przepisów wprowadzane przez Rząd. Podał przykład m.in. dopłacania coraz większych 

środków do oświaty, zmniejszenia dochodów samorządów z udziałów w PIT. Pomimo wzrostu 

wydatków udało się, aby pozostał proinwestycyjny. Ponadto nie ma już przepływu pieniędzy na 500 

plus. Wzrastają kwoty funduszu sołeckiego, co daje większe możliwości sołtysom. Zarekomendował 

przyjęcie uchwały.  

Radny Mariusz Grycan pogratulował Pani Skarbnik skonstruowania budżetu. Powiedział, że zdaje 

sobie sprawę z trudnej sytuacji finansowej gminy. Radny nie zagłosuje jednak „za” budżetem na 2023 

rok. Nie zostały w nim bowiem zaplanowane środki na średni samochód pożarniczy dla OSP 

Czarnowo. Następnie omówił szczegóły wielu spotkań i złożenia wniosku o dofinansowanie na 

samochód. Burmistrz nie poinformował o braku środków z budżetu gminy. Radny dowiedział się o tym 

16 listopada z projektu uchwały budżetowej. Konsultował się w dniu wczorajszym z Sołtysem 

Czarnowa i Prezesem OSP Czarnowo, którzy prosili, aby zagłosował przeciw uchwale. Pondto 
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poinformował, że na ręce Przewodniczącego Klubu Radnych Marek Cebula złoży swoją rezygnację z 

członkostwa w klubie.    

Do wypowiedzi Radnego Grycana odniósł się Burmistrz Marek Cebula. Wyjaśnił, iż sytuacja nie 

pozwala na zaspokojenie wszystkich zgłaszanych potrzeb. Burmistrz nie wierzy, iż Radny zapoznał 

się z projektem budżetu 16 listopada, ponieważ od razu interweniowałby w sprawie braku środków na 

samochód dla OSP Czarnowo. Dodał, że w projekcie zapisano wiele inwestycji w okręgu wyborczym 

Radnego. Podał przykład termomodernizacji szkoły w Wężyskach. Jeśli budżet będzie na to pozwalał, 

to Burmistrz sam będzie zabiegał o dofinansowanie na zakup samochodu pożarniczego.          

W dyskusji głos zabrali także ponownie Radny Mariusz Grycan, Burmistrz Marek Cebula oraz Radny 

Bartosz Zaborowicz, Radna Ewa Klepczyńska, Mieszkaniec gminy. 

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 13 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” (Radny 

Mariusz Grycan) podjęła uchwałę nr LV/422/22 w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej 

Gminy Krosno Odrzańskie na 2023 rok. 

 

6) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr LV/423/22 w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

W tym miejscu obrady opuścił Radny Artur Kozakiewicz. Stan radnych – 13.  

 

7) Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze w miejscowości Kamień.  

Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr LV/424/22 w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze w miejscowości Kamień.  

 

8) Projekt uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Krosno Odrzańskie ze Stowarzyszenia „Aglomeracja 

Zielonogórska”. 

Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr LV/425/22 w sprawie wystąpienia Gminy Krosno Odrzańskie ze Stowarzyszenia 

„Aglomeracja Zielonogórska”. 

 

9) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej na rok 2023. 

Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr LV/426/22 w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej na rok 2023. 
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Do pkt. 8 

Radny Bartosz Zaborowicz podziękował członkom Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego za 

udział w posiedzeniach komisji oraz pracownikom Urzędu za przygotowywanie materiałów.  

Radny Mariusz Grycan podziękował Zastępcy Burmistrza za spotkanie w sprawie klubów piłkarskich. 

Zgłosił, iż na portalu społecznościowym ukazała się informacja o braku przejścia dla osób 

niepełnosprawnych z prawej strony mostu tymczasowego od dolnego miasta. Stwierdził, że nie 

sprawdzał czy jest to prawda. Następnie przypomniał Zastępcy Burmistrza o zorganizowaniu 

spotkania z Dyrektorem PKS Zielona Góra. Przekazał gratulacje Panu Andrzejowi Zaborowiczowi za 

otrzymanie „Odznaki Honorowej za Zasługi dla Województwa Lubuskiego”. W imieniu Prezesa OSP 

Czarnowo złożył podziękowania za przedstawienie w Moście zdjęcia strażaków z OSP Radnica. Nie 

ma tam żadnych informacji o zebranych pieniądzach podczas imprezy z okazji 75-lecia OSP 

Czarnowo, nie ma zdjęcia strażaków z tej jednostki.  

Radna Ewa Klepczyńska zapytała, jak wygląda sytuacja z budową biogazowni w Gostchorzu. 

Następnie podziękowała wszystkim za współpracę w kończącym się roku.  

Podziękowania i życzenia złożyła także Radna Danuta Cierpisz oraz Burmistrz Marek Cebula.   

Zastępca Burmistrza Roman Siemiński poinformował odnośnie biogazowni, że decyzja została 

cofnięta przez Samorządowe Kolegium Odwoławcze do ponownego rozpatrzenia. Podjęliśmy 

współpracę z Kancelarią Ekologiczną. Wnioskodawca został ponownie wezwany do uzupełniania 

dokumentów. Procedury trwają. Zadeklarował, iż nie chce biogazowni w tym miejscu.    

Redaktor Naczelny magazynu Most Sławomir Pawlak powiedział, że słowo manipulacja to za mało, 

aby określić wypowiedź Radnego Grycana. Poinformował, że zdjęcie umieszczone w Moście 

pochodziło z imprezy 75-lecia OSP Czarnowo. Stoi na nim mnóstwo strażaków. Stwierdził, że z 

pewnością Radny chciałby 10 stron zdjęć z tej imprezy, jednak jednocześnie zarzuciłby zbyt duże 

wydatki. Następnym razem redaktor zapyta radnego, które zdjęcie umieścić.     

Radny Mariusz Grycan stwierdził, że nie mówił nic o 10 stronach zdjęć z tej imprezy. Do radnego 

dzwonią mieszkańcy i pytają, dlaczego w Moście nie ma ani jednego zdjęcia jednostki. W Moście jest 

natomiast 18 zdjęć Burmistrza. Dodał, iż nie chce atakować Burmistrza. Radny uchwalał podwyższone 

podatki, aby były środki na pensję redaktora i oczekuje obiektywizmu, w tym co pisze za publiczne 

pieniądze. Burmistrz podobno obiecał Sołtysowi Czarnowa, iż w przypadku zamieszczania w Moście 

informacji o Czarnowie, to będzie to konsultowane. 

Radna Rady Powiatu Krośnieńskiego Anna Januszkiewicz poinformowała, że 15 grudnia w 

Powiecie odbyła się sesja budżetowa. Wszyscy radni, także opozycji, zagłosowali za uchwaleniem 

budżetu na 2023 rok. Zapytała, czy Radny Grycan konsultował np. z Dyrektor Szkoły Podstawowej w 

Wężyskach, czy głosować przeciwko budżetowi gminy na przyszły rok. W budżecie Powiatu 

zaplanowano dwie ważne dla gminy inwestycje: sporządzenie dokumentacji na przebudowę drogi 

Czarnowo-Wężyska oraz budowę drogi do Bielowa. Drugie zadanie uzależnione jest jeszcze od 

pozyskania środków zewnętrznych. Podziękowała Radzie Miejskiej za zaplanowanie środków na 

wsparcie tej inwestycji. Złożyła także życzenia świąteczne.      

Radny Mariusz Grycan podziękował za zaplanowanie środków na drogę Czarnowo-Wężyska. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Kazimiera Potocka złożyła życzenia świąteczne i 

noworoczne. 
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Do pkt. 9 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Kazimiera Potocka o godzinie 12.15 stwierdziła: „zamykam 

obrady LV sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano –  

                                                                       WICEPRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ 

                                                                                                   Kazimiera Potocka 

Protokółowała:                                                                                                            

Monika Karwowska-Pawłowska 

Starszy Inspektor w Wydz. Organizacyjnym 


